
Kunnanvaltuusto § 57 28.09.2020

KYSELYTUNTI

Kvalt § 57 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Pekka Riihimäki kysyi, kun valtuusto on päättänyt, että kotitalousluokka ja
terveydenhoitajan tilat tullaan saneeraamaan puukouluun, niin missä vaiheessa tämä
on ja onko museovirastoon oltu yhteydessä?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että sisäpurku- ja asbestityöstä on menossa
tarjouspyynnöt. Museovirastoon on oltu yhteydessä ja se on pyytänyt dokumentoimaan
purkutyövaiheet.

Varavaltuutettu Kalervo Linna sanoi, että kivikoulun sisäilma on parantunut, niin miksi
se on jäänyt vähälle käytössä ja missä käytössä se nyt on?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: kivikoulun tiiliosassa on keittiö/ruokala ja
kotitalousluokka käytössä.

Linna jatkokysymys: Onko museovirastolta kysytty suojelua?

Kh:n puheenjohtaja Antti Hietaniemi totesi, että toivottavasti museovirasto ei kiinnostu
kunnostamisesta. On mietittävä mihin meidän rahat riittävät.

Kv:n pj. Sarita Kirvesmäki kysyi Perhon kunnan tuulivoimahankkeesta?

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että Hyötytuuli on informoinut viime torstaina
Alajoen tuulivoimapuistosta.

Valtuutettu Anni Hertteli kysyi, että onko Oksakosken ja kivikoulun liikuntatilat nyt
hyötykäytössä.



Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: Oksakosken liikuntatilat tulevat pikapuoliin
käyttöön.

Varavaltuutettu Kalervo Linna totesi, että Perhon kivikoulu on näyttävin rakennus
kirkonkylällä ja älkää hätäilkö nyt sitä purkamaan ja ei kait siellä nyt paljon lämpöä
mene.

Kh:n pj. Antti Hietaniemi totesi, että lämpö on ollut pois päältä jo kauan.
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